
P R O T O K Ó L  n r X T / 9

z sesji Rady ttiejskiej w Jqdrzejowie odbybej w dniu 23 lipca 1999 roku

w Starostuie PowiatovYm-

Ad.1. przewodniezqcy Rady l.liejskiej Teresa Szvach otworz¡rla obrady

Rady Hiejskiej u Jqdrzejouie.Obrady rozpc4to o godz.9-tei przy frekuencji

20 radnych,co stanowl 71,4 fr og6lu Rady'

Przewodnicz4cy Rady stwierdzila quorum do podejurorania uchsal'

Obrady kont5rnuowano w skladzie 22 radnych,co stanowi 7A,6 % ogólu Rady'

Przewodnicz+ey Rady Kiejskiej Teresa szHach powitata przybylych

ra sesjq :StarostqJqdrzejovskiego Swierczyñskiego Tadeusza,przedstawicieli

zniq*<6v zavodorrych,Kierormika Zarz4du &rdynków litieszkalnych Ctrylq Zbignieva'

Kierowni.ka Zaktadu llodociqgów i Kanalizacji Sqjtynq Kazimierza,soltysów

i przewodniczcqych rad soleckich,przedstar¿icieli partii i strorurictu politycznych'

przedstanicieli prasyrBurnistrza i jego Zastqrcqrkierou¡ników jednostek organizacyj-

nych urzqdu tfiejskiego i vszystkich przybylych na obrady sesji.

l,la sesjq proszeni byli Poslovie re sejm RP:Dlugosz Henryk,Pawlak Fliroslar"

Bartosz hlaldemar oraz radni Sejniku Sannrzqdowego Sojewództr*a $riqtokrzyskiego:

Banasik Harek,Bialy Alfred,sgdek Zózis}.aY-nie przybyli n'a sesjq'

Sdcretarzern obrad jednogto6nie vybrano radnq El2bietq t{i6nieuskq'

Ad.2. Rada jednoglo6nie usprawiedliwila nieobecno6ó radnych :

Bogdana Bolwiñskiego,Lidii Osiñskiej,Janiny Szreniawy na sesji v dniu

8 czemc¿. 1999 rolru.

- 
Ad.j. Rada jednoglo6nie przyjgla proponorany porz4dek obrad-

Porz4dek obrad:

1 . Obr¡arcie sesji, stwierdzenie quorum rpowolanie sekretarza obrad .
:
\ z.Usprawiedliwienie nieobecno6ci radnych na sesji u dniu 8 czerv/.¿_' 1999 roku'

).Prz4iv":.-re Porz4dku obrad.

A.Przy¡gcie protokótu z poprzedniej sesji'

5.InterPelacje i wolne snioski'

6.Inforuacja o pracy Tarz4du Fliejskúggo'

T.Inforuacja o realLzacii uchwal podjgtych na poprzedniej sesji'

B.Lbhrrata w sprawie uctrraLenia statutu sotectwa Borki.
' 

g.tf,chnala u sprawie uchmlenia statutu solect¡¡a Brus.

lO.Uchuala w sprayie r-¡ck¡r¡alenia Statutu Solectwa Brynica Sucha.

ll.Uchvala u sprawie uchwalenia Statutu Solectr¡a Cierno Zaszosie.
' 

l2.Uchuala w. sprawie uchralenia Statutu Solectr¡a Chorzer¡a-

lf.uctnrala v spravie uchwalenia Statutu Solect¡¡a Ctnra6cice.
. 14.u,chwala v sprawie uchralenia Statutu Solectra Diament-
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l5.Uchwafa v spranie uct¡rralenia Statutu Sotectwa C'ozr¡a.

l6.tbhwala y sprawie uchwaler¡ia Statutu Solect¡ra lgnacónka.

1?.uctft¡ala u sprauie uchwalenia Statutu Sotect¡na Jasionra.

lS.Lbtrrata rr sprayie uchualenia Statutu Sotectwa lGiq¿e Srroniów.

l9.lbtlgafa u sprawie uctn¡alenia Statutu Solectra KuLcryzrle.

2O.U,chwala y sprawie uchwalenia Statutu Solectna tsskóv.

21.Uctn¡ala n sprawie uchwalenia Statutu Sotectva L^6cin.

22.Llchw'ata v spranrie uchwalenia Statutu Sotect¡m trÍtrinóu.

2].Llchr¡ala u sprarie uchwalenia Statutu Solectwa *4cryn.

24.ttrchwala y sprar¡ie uchr¡alenia Statutu Sotectrra Lysaków Kavqczryñski.

25.Llchwala r sprauie uchrralenia Statutu Solect¡ra Lysaków Dziadówki.

26.Uchrala hr sprawie uchvalenia Statutu Sotectm Lysaków pod f.asem.

2T.Uchnala br sprauie uchwalenia Statutu Solectwa l4nichów.

28.Uchnal.a rü sprawie uchualenia Statutu Solectra Piaski.

29.tlchrrata w sprauie uchvalenia Statutu Sotectva fudchojny.

lo.(hhtrala w spranrie uchv¿alenia Statutu Solectwa Podlaszcze.

ll.Uchwala y spranie uctrr¡alenia Statutu Solectwa Boróu.

J2.(bhnata y sprauie uchvalenia Statutu Solectr¡a Potok l4aly.

ff.tbhrata w spravie uch¡alenia Statutu Solectrra Fotok Uielki.

J4.uchwata n sprauie uchwalenia Statutu Solectwa Przqslaw.

J5.Uchwala w spravie uchrralenia Statutu Sotqptna Przq,slav Maly.

l6.Ucttata u sprawie uchwalenia Statutu Solect¡¡a Przysóv.

JT.Uchuata u spranie uchnalenia Statutu Sotect¡ra RakóLt.

J8.u,chr¡ala y sprasie uchrnlenia Statutu Sotect¡ra $ronióv.

lg.Uchnata y sprauie uchralenia Statutu Solectra Srdó}.

4o.tlchyala y sprayie uchualenia Statutu Solectwa Uqgleniec.

4l.tlchw:ala w spravie uchwalenia Statutu Sotectna Uilanóry.

€.Uchvata u sprayie uctrralenia Statutu Solectra tk¡lica.

4].Uchwala w sprawie uchr*alenia Statutu Solect¡na Uolka.

44.tfchrata H spranie uchvalenia Statutu Solecttra Zaga¡re--.

45.Uchnala w spravie zamiaru przystq¡rienia gminy Jqdrzejów do zwiq?ku

niqdzygnirxriego r¡ zakresie skladovania odpadóu kmunalnych.

46.u,chr¡ala y spravie zaciqgniqcia pozyczki z Uojewódzkiego F\.rrduszu Ochrony

Srodwiska r¡a ¡nodernizacjq ocryszcalni éciekóv.

4T.Uchyata aieniqjqcq uchratq t'lr VI'T/&/95 Rady Miejskiej v Jgdrzejouie z dnia

1O lutego 1W r. v sprawie okreÉlenia star¡ek crps , regulowanego za lokale

mieszlralne oraz czJ¡nszu ?a. Iokale socJalne zqleniotrcj uchuatq Nr VIIT/@/9-5

Rady ttiejslriej w Jqdrzejor¿ie z dnia 29.Of .1!p5 r.rcLnralq Nr )0fl/I/1&/%

Rady Ftiejskiej v Jgdrzejowie z dnia 25.10.1% r. i uct¡nalq Nr tuTIJ'/28.7/%

Rady Miej¡kiej v Jqdrzejovie.

48.ttrchrrata u sprawie ustalenia oplat za dostarczanie vody i odprowadzanie SciekóH ,

przez Zaktad Uodociqgów i Kanalizacji u Jqdrzejowie.
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4g.OdPovledzi na interPelacJe-

50.Sprawy ró¿ne.

Ad.4. Rada jednogto6nie prryjqla protokól z poprzedniej sesji Rady.

Ad.5. Radny Andrzej Jakubanis podzigkoua] v imis¡iu mieszkaicóÉfi"V

Stoniaiskiej i o6ciennych ulic za ut¡¡ardzenie drogi.

trlnosi o polo2:enie warstw5psfaltowej przy ul.Stowiañskiej.hzostan¡ienÍe drogi

w obecn¡rn stanie rcZe spouodouaór2e paddqce deszcze rozmyjq jq i cala praca

pójdzie na narrre.

lüastgpnie unosi- o wlqczenie do karalizacji ul.Dojazd/o¿ uf.Dojazd do ul.Hieszka I,

Inwestycja ta przyczyni siq do liknidacji nieszczelnych sza¡nb.

Radna L\*'a Ptasznik rmioskqie ,aby po reüloncie Placu T.KO5ciuszki odzyskane plyty r

chodnikose pr:zez,,:erczyó rn re¡nont chodnika przy ul.ltlatogoskiej w kierunku

szpitala.

Z kolei rmosí o przebudcltg rozjazdu rLiqdzy ulicami Jar¡a Pavla If 'l'fatogoskq

i Barbary.

Radna Ewa Ptasznik zwraca siq o r,rycigcie topoli przy ulÍcy Jarn Favla II

i Barbary.Drzena zasfaniqjq i-iatlo nowo rosnqcytr¡ drzewo¡.

Ithosi takZe o nynianq tablicy ogloszeniowej przy ul.J Maja i Kuarty.

I'fnioskqie o ocalszcz-enie i poglqbiebie koryta rzeki Brzeí-nicy oraz udro2nienie

i ocryszczenie kanalór¡ zn4jdqjqcych siq pod mostani.

_ Przevtúrúcz4cy Rady Soleckiej v Chorzewie prosi o zmiang rejonizacji wsi

Ororzewa,aby dzieci mogly uczeszczaé do Szkoly Podstauovej nr f w Jqdrzejovi-e,

a nie do Prz4clar¡ia.

Sottys vsi Grclzrta p¡rta,co stalo siq z pieniqdzmÍ przeznaczonymi na remont

drogi w Goárie.

hrrnistrz H.l¡lichalkiewicz rrystepr4ie do Rady w forutie propozycji,a mianowicie:

Wojenoda zaunoczony naszym oÉwietleniem rynku jest chqtny przezncryó,
' 5OO tys.zt na oÉsietlenie u1.11 Listopada,z tego N tys.zl musiny przeztaczy1.

do Zespolu Szkót Zavodouych.l{ tej sytuacji Rada uusia}aby podjeó uchwa}q

, v sprawie dotacji na r:zer;z szkoly.

ldiceprzewodnicz1ey Rady T.Sqk zwraca siq do Starost¡ra Fowiatovego o cc;a¡szezenie

i pogtqbieLrie rzeld Brzefuúcy od niejscor¡oSci IÉcin do U6lki-Yanat.

llastgpnie vrrioskqjeraby przrynqjmriej zapiaskouaó drogi na terenie Ctnra6cic

/dr%i poviatoue/,g& r'ok szlrolny ukrótce siq rozpocznie.

Sotlys wsi Chorzera zrrcaca siq do przewodniczqqej Kcmisji OÉriaty,Kultury
' 

i $portu,aby nptynqla na to,2eb¡l dzieci z ahorzuy no2na posytaé do

Szkoty Podstawwej nr J v Jqdrzejovie,a nie do Szkoly Podstauor¡ej w Przgslawiu.
- 

Przer*odnicz4ca Kmisji B.krrcnek uczestniczyta przr ¡ podejrcrranlu decy4ji

o llkwidoyaniu filii Szlcoty v Ctrorier¡úe;'..
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Ad.6. Radny R.Pacanouski zwraca uhage na dokonarq podsy"Jq uposa2enia

kierovnika Zakladu tlodociqgów i Kanalizacji. ey b re, ntíryek z koleJrq

proporprrar¡4 podrryzkq cen uody i 6ciek&r.

. Burnistrz H.Flichalkiewicz odporiada radnenu,2e nie byta to podr4rzl{a poborón,ale

jedynie zmiar¡a zasad uynagradzania i dotyczy to wszystkich kierownikór¡ jednostek

organizacyjnych.Propornwana podr{yzka rrÍqZe siq z pit¡cz}q z Yioiev&zkiego F\rduszu

Ochrony Srodosiska.

Rada przyjqla inforuacjq o pracy Tarzndu Friejskiego miedzy sesjami.

4d.7. Rada przyjqla inforuacjq o realizacji uchraf podjqtych na

poprzedniej sesji.

Ad.B. Rada jednoglo6nie pow-ziqla uchwalq rv XI/91/9 w spravie

uchwalenia Statutu Solectwa Borki.

/Uchr¿ala nr XT/91/99 v zalqczeniu do protokólu/.

Ad.9. Rada jednoglo6nie powzigla uchwalg nr XT/92/!! w sprawie

uchwalenia Statutu Sotectra Brus.

/¡.bttrala nr XI/92/fi y zalqezeniu do protokótu/.

Ad.1O. Rada jednoglo6nie powziqta uchralq nr XT/93/99 w sprarie

uchr¡alenia Statutu Solectn¡a Brynica $¡cha.

/tlchwala nr XÍ/93/9 w zalqezendru do protokólu/.

Ad.11. Rada jednogtoÉnie ponziqta uchwalq rc 1<I/94/!$ u sprawie

uchralenia Statutu Solectna Cierno Taszssie.

/Uchrtata nr X],/94/9 y z,al4c.zcniu do protokólu/.

Ad.12. Rada jednogto6nie povziqla uclnralq nr XI/95/9 v sprawie

uchualenia Statutu Solectr¡a Chorzera.

1 /lJchwa]a nr XI/95/fi u zaL4czeniu do protokó]u/.

Ad.1f. Rada jednogto6nie porrziqla uchnalq nr XT/%/99 w spravie

,- uchsalenia Statutu Solect¡¡a CtryaÉcice.

/Uchwata rc Xf/%/9 u alqczeniu do protokólu,/.

Ad.14. Rada jednogto6nie porzigla rrcLrwalg rrc XT/91/99 w spravie

uctmalenia Statutu Solect¡ra Dianent.
' 

/LJchr¡'ala rc Xfi%|/fi v za,l4czeniu do protokólu/.

, Ad.15. Rada jednogto6nie porrziqta uchwalg nr YJ/%/!! w sprawie

rrchwalenia Statutu Solectna Gozna.

/Uctn¡ata r¡".XI/%/9 v za}.qcznniu do protokólu,/.
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Ad.16. Rada jednoglo6nie porziqta uchualq nr YJ/9/t$ w sprawie

uchvalenia Statutu Solectna lgnac&rka.

It¡ctrvata nr YJ/9D/9 v za}:qczeniu do protokólu/.

Ad.17. Rada jednogloÉnie powziqla uchnalq nr Xlll@/99 u sprawie

uck¡ualenia Statutu Solectva Jasior¡¡¡a.

/tlchr¿ata rv yJ/1@/9 u za.}:4czeniu do protok6lu/.

Ad.1B. Rada jednogtoSnie powzigla uctnralq nr XI/1O! /fr 't spravie

uchwalenia Statutu Solectr¡a Ksi%e Skroniór'.

/uchwala rw XI/1A1/99 v za,}:qczeníu do protokólu/.

Ad.19. Rada jednogfo6nie porziqla uctrwalq nr XI/1A./9 v spravie

uchualenia Statutu Sotectwa Kulczyztta.

/Uchwala nr fi/1V/99 tt a,}+czeniu do protokólu/.

Ad.2O. Rada jecinoglo6nie powziqta uchwalq rc YJ/1O3/* vt spranie

uchr¡alenia Statutu Sotectla Lasków.

/U,chlgata nr XI/1O3/% y za,lqczeníu do protokótu/.

Ad.21. Rada jednogto6nie porziqla uchwate nr XI'/1U/99 w sprawie

uchnalenia Statutu Solectva L5cin.

/t¡chwata nr XII1O4/9 y zal.qczeníu do protokólu/.

Ad.22. Rada jednoglo6nie ponziqla uctrwatq nr XII1O5/9 v spranie

uchr¡alenia Statutu Solectr¡a Ludr¡inów.

,/tlch¡ala rv X]'/1ú5/99 u za]qczp¡niu do protokótu/.

M.23. Rada jednoglo6nie porrziqla uchvalq nr XII1O6/9 Y sprawie

uchyalenia Statutu Solectwa t4czyn.

/Ucnwala nr )O/1O6/9 v zalEczeniu do protokólu/.

Ad.24. Rada jednoglo6nie powziqla uctrualq w XI/197/9 u spravie

uchsalenia Statutu Sotectrra Lysakóu lkvqczyírski.

/Uch¡ata nr XI/1O6/99 v za,kTczeniu do protokótu/.

/ld.25. Rada jednogtolnie povzigta rchrmtq nr XI/1OB/fi vt sprawie

uchr¡alenia Statutu Lysaków Dziadóvki.

/ticnsala nr XI/1ü/9 Y za,lqczeníu do protokólu/.

Ad.26. Rada jednogloÉnie porziqla uchnalq nr XI/1OB/9 u sprawie

rrchualenia Statutu Solect$a Lysakóu pod Lasem-

/t¡crrwata nc XI/1@/9 ut zalqczsrnu do protokólu/-
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Ad-27. Rada jednogtoÉnie porziqta uctrwalg nr YJ/11O/9 ut sprawie

uchwalenia Statutu Sotectrsa ltrichó¡¡.

/Uchr¡ala nr )CI/11o/9 y za}:4czeniu do protok1tu/.

Ad.2B. Rada jednoglo6nie porzigla uchwalg nr XÍ/111/9 u sprauie

uchyalenia Statutu Solectna Piasld-

/Uchuata rw XI/111/9 y za.L+czeníu do protokótu/.

Ad.8. Rada jednoglo6nie powziqla uchwalq nr YJ/112/9) t¡ sprauie

uchwalenia Statutu Solectra podchojny.

/Uchwata rw XI/112/99 v zatqczerúu do protokíLu/.

Ad.p. Rada jednoglo6nie powziqla uchvalq rc xI/113/9 vt sprawie

uchr¿alenia Statutu Solectwa Podlaszcze.

/Uchwala rv XJ'/113/99 u zatqczeniu do protokófu/.

Ad.31. Rada jednoglo6nie porziqla uchvalq nr XI/114/99 v sprawie

uchr¡alenia Statutu Solect¡sa Borów.

/Uchwala nr XI/114/9 v zaLqczeniu do protokólu/.

Ld.2. Rada jednoglo6nie porrziqla uchualq rc Xt /115/99 v sprawie

uchr¡alenia Statutu Solectr¡a Potok t4aly.

/Ucl*¡ala rv XI/115/9 v za}:1czenjl do protokótu/.

- Ad.j3. Rada jednogloSnie por*ziqla uchyalg nr XI/116/% ut sprauie

uchwalenia Statutu Sotectna Potok Uielki.

/lbhwala nr yJ/116/99 v za.l:4czer*u do protokítu/.

Ad.34. Rada jednogto6nie porrziqla uchr*alq rv XI/117/9 v spravie

uchwalenia Statutu Sotectwa Przqslaw.

\ /U,chr*ala nr XI/117/9 u¡ zal1czen:l do protoh6lu/.

4d.35. Rada jednogto6nie povzigta uchr*alq nr Xll118/99 u sprawie

uctralenia Statutu Solectva PrzqFtaw t{a}y.

/üchuata nr )ü/118/9 y za,L4czert:u do protokólu/.

Ad.l6. Rada jednogto5nie porrziqta uchwalq nr XT/119/9 w sprawie

uchsalenia Statutu Solectrra Przysóv.

/Uchuala rc YJ/119 v za}:4czeniu do protokó}u/.

4d.37. Rada jednoglo6nie porzigla uchwatg nr XI/1n/9 w sprawie

uch¿alenia Statutu Solectna Rakóry.

/Ucrn¡ata rw xI/1n/99 v za]:qczeniu do protokótu/.
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&oJ8- Rada jednogto6nie poyziqta uchwalg w XI/121/99 ut sprawie
uctryalenia Statutu Sotectya Skronió¡.

/Uchyata nr XI/121/99 tt za,tqczeniu do protokólu/.

!ij-J9- Rada jednoglo6nie powziqla uchrale nr yJ/122/99 w sprarie
uchnalenia Statutu Solectca Sudóf .

/Uchnata nr XI/122/g v zatqezeniu do protok6lu/.

Ad-4o- Rada jednoglo6nie powziqta uchralq w XI/123/% vt sprawie
uchsalenia Statutu Solectr,ra Yqgleniec.

/u.chrala w XI/12j/% ut zalqczeniu do protdrólu/.

Ad-41- Rada jednoglo6nie powzigla uchwalq nr XI/124/99 w spravi-e
rrchualenia Statutu Sotectr¡a h¡ilanóu.

/flctrwata rw Xf/124/99 ut za}:qczeniu do protokótu.

Ad-42- Rada jednoglo6nie powziqla uchrmlg nr XI/125/g v sprawie
uchnalenia Statutu Sotectya l{ol ica.

/uchnala nr xr/125/99 vt zaLqczeniu do protok1tu/.

4d.43. Rada jednoglo6nie powziqta uchvalq rv XI/1%/99 ut sprawie
uchwalenia Statutu Solectwa Vófka.

/(bhwata nr XI/1%/g y za!4czeniu do protok1tu/.

- Ad-44- Rada jednoglo6nie porziqla uchr*alQ rr 7J/177/% u spravie
uctralenia Statutu Solectna Tagnire.

/(bhyala nr xT/1zl/g u alqczeniu do protokólu/.

Ad-45, Refen-r.ie &:rnistrz H.Hichatkievicz.tlyja6nia potrzebq przystqrienia
gminy do zwiqTku nniedzygtrirutego v zakresie skladorania odpadów korn-unlnych.
Aby vybtrdouaó takq fabrykq potrzeba nyprodukoraó jO ton 6mieci.Im wcze6niej rybudLde_

i ty t1m lepiej,ponievaZ sq Érodki na ten cel- z rchrony 6rodowiska i innych Zródel.
fuina,która posiada tak4 fabrykg bqdzie bogata.
Radny R.Pacanowski uwa2a,2e nie z¿tusze do6wiadczenia zachodnie francuskie,czy- 
niemieckie spravdz4jE siq w yarunkach polskich.T-stanawia siqrczy nówczas jako
gqina bqdzieuy bogatsi,czy powietrze @zie czryste w Jqdrzejovie.
Zdaniem radnego ekspertyzy franeuskie nie z:tvsze sq adel,rwatr¡e do rnszych warunkóv.
Ekqrmia nie zawsze jest adel<satna do ekologii.fuiny chqtnie pozbqdq siq Smieci,
które wyuiozq do oÉcier¡rej gniny.l,lo2e byó @obnie jak z firu4 francusk4,która
yygrala przetarg r¡a ogr:zeranie miasta.

' erüistrz H.Michalkiewicz uva2a,,2e gmina w innej sytr.ncji stanie przed problemem,
' gdzie sklador*aó irniscl ,gdYZ istniejqce r4rs¡pisko wystarcz¡l r¡ajrry¿ej jeszcze r¡a 5 lat.
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Co dalej? Inforuuje Pr4 tym,2e oferta firmy f¡ancuskiej poszla n4jdalejrbo to
uQrlizacja , a nie d¡miqcq¡ komin.

Rada po tej dyskusii 20 glosani,glosów przeciw nie b5rlo,przy 1 glosie wstrz¡mqjqc¡nn
siq powziqla uchwalq nr yJ/1ZB/n w sprawie za¡niaru przrystqrienia gminy Jqdrzejóv
do zwiqZku migdzygnfnnego u z¿kresie slclador*ania odpadów komunalnych

/tlchwala nr XI/128/99 ut zalqczeniu do protokólu/.

Ad.46. Referu.le B:rnistrz.rnformtaje Radq,2e dziqki staranim vladz gniny
jest mo2lir06ó uz¡rskania po2yczki z tfojew6dzkiego F\:ndt¡szu Ochrony Srodoviska
v polowie rrparzalnej ,bez opr-ocentowania.

Jest iednak r¡arunek uzyskania takiej po?yezki,a mianowicie nie rc2e byó zalegle6ci.;
a takie sq.Zaklad tJodociqgóv i Kanalizacji na równie2 zalegto6ci z KKiJ¡f nie do
6ciqgniqcia.Pieniqdze czek4jq r6wi h¡¡uistrz do chwili uregulorania zalegloÉci.
Jest to du2a szansa,bo o 4. Wz,yczkq riele grnin zabiegá , a nie wszystkie otrzrymqjq.

Rada 2O glosami,glosów przeciw nie bylo,prry 1 glosie wstrzymr4jqcym siq porrziqta
uchualE nr XI/14/g v spravie zaciqgniqcia po2yczki z Hojewódzkiego F\:rduszu
Ochrony Srodowiska r¡a moderrrizacjq 6ciek6u.

/uchwata nr XI/1?9.i9 v zah4czeniu do protcür1hu/.

Przewodnicqcy Rady l{iejskiej oglasza 15 minutor¡E przerwe.
Yzr¡ayia obrady.

4d.47. Referqje Burnistrz.Jak niadouro ZGI¡\ dzialal dotychcczas w ramach
rcKiH-Jak funkcjonowal rcKi¡"í nany efetct rc fornoie upadlo6ci.Jak san ZGM funkcjonqje
vidzimy od niesiqca czasu. Zko2ono stos podañ o rmnty mieszkañ. Jest to norry
zaklad-W zwiqZku z tyn nusi ¡nieó na starcie 6rodki.l,lie sklanq mówi B¡rnistrz,je2eli
poui-em'2e sq czynsze nqjni2sze u kraju.Sq ludzie,lrbírry nie placq cz¡rnszu nie
biedni'pracr-r.jqcy.Dotychczas nie byla prowadzona polityka 6ciqgalnolx,i crynszíu.
Czqsto z czymszani zaleg4jq ludzie,lrbó4in powodzi siq dobrze.
l{ uzupe}nieniu uSrpoviedzi B¡rmistrza g}os zabiera kierounik Zfrtl Zbígniev Ctryla.
Tapzraje ze stanem faktycznym zpsobów nieszkañ kmunalnych.
t'lówi o konieczno6ci przeprovadzenia remontór¡ dachówrkominówrstolarki okierurej,
poniewa2 sq to stare blokirbo ponad 2G-letnie.l4ówit rra temat ogrzerania.nTeruikan
dostarcza cieplo do nieszkañ.?-actr:drzi- potrzeba w¡¡miany instalacji grz*lrczr;j.
tJ niektórych blokach,ab¡r spuÉció wodq z jednego kaLoryfera trzeba wyl4czy6, trry blok
z ogffÉuania.Temu musiny zapobiec.od 1 tego miesiqca zgloszono 1O7 ar,¡'ariirusuniqto
66. Dotyczyly : przeciekóry dachón r remontów pi ecóv centralnego ogrzevania r Fernontu
kominów.lüastq¡rnie mósil sprawe 6ci1fla1r'ro6ci crynsz6v.Zavíadmienia -pornglenia

sq vysytane do osób zalegqjqcych z optatami.Sq sytr:acje,2re sq dochody w rodzinie,
a nie placi siq czynszu.Bede od poniedzialku prowadzone roz¡ncyy z tyni osobani.
K . Toczy l owski -przevodnoczqcy

z]craea siqraby nieó na uradze

Delegatur¡r ¡SZZnSol idarno6ó" Regionu Sviqtokrzyskiego
grupy socjalne,ldzi,ktárry z tych,czy irurych
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povodów zostali znolnlenie z pracy. Yladze gniny povirury nieó na uwadze te g¡rpy
ludzi-Czqsto ludzi biednych strasavsiq eksmisjq.lüatorniast turgdzie r¡o2r¡a zaplrció
nic siq nie dzieje.

Zvraca siq o szczególrq opiekg gnrp spolecznyctr ludnoÉci.
&¡rrnistrz H.Michalkiewicz zwraca siq do pana Toczylowskieg>raby o sprawach tyctr
nówil u czasie przeszlyn tb 7.ar-irl exlynkóv lfieszkalnych istnieje dopiero od
miesiqca br.Bgdziem¡r naliczaó odsetki ludziom,kt6rry nie placq cz¡mszu.Dla ludzi
biednych sq dodatki mieszkaniowe, jest opieka spoleczra.harza\o siq,2e dodatki wypr.
cane byty nieprawnie, takie przypadki miaty niejsce.ll dalszym ciqgu takie spravy
wychodzq rra jaw.Sprawe przeslaliÉmy do RIo.Osobarktóra @ejmowata takie decy4je
rrusi ponieSó konsekr,rencje.

T-lato-mieszkaniec JqQrzejowa stwierdza,2e $}:dzielnia l{ieszkaniova od lat ma
rúisze stawki czyns^) ni2 nieszkania kmunatne.Spóldziel,nia üieszkaniona ma
bloki zadbanera ta7<2e zadbane ma otoczer¡ie bloków przy mniejszym czynszu.To
ciqgnie siq od 1at.

h¡rmj-strz H.l'lichalkieuicz tr¡iercizi,2e san jest czlonkiem fuótdzielni l'iieszkaniowej
i placi cz¡rnsz.Hidzi iak ryglqda otoczenie bloków St'l.Czlonek Z.arz4du l{iejskiego
radr¡a Lldia Osiñska jest czlonkiem Rady Irladzorczej Spóldzielni l{ieszkaniowej
i zr¡a sytuacjq.

Radny R.Pacanowsklnraca siq o rozdzial u cenach,poniena2 projekt ucln+aly
dotyczy rnieszkañ socjalnych i komunatnych. llyra2a troskq o grupy socjalne
Iokatorów.

- Przevodnícz4ey Fady l'liejskiej cytujqc z projektu uctn*aty nyja6nia radnemu
Facanowskiemur2e jest uidoczny rcdzial r¡a czyrsze za nieszkania srcjalne
i kor¡ura1ne.

Radny R.Pacanowski wniqskqje o oCdzielre glosomnie staseuk czymsz.) dla mieszkañ
socjalnych i oddzielne dla komuralnych.

Radca praHny zh'raca sig z zapytanienrdlaczego radny proponuje oddzielne glosornanie.

{ Radny R.Facanowski odpor*iada,2e do nieszkañ socjalnych na cat¡m i'iecie siq
doplaca .Ponownie proponqje ustaleni.e cqmsa) dla nieszkañ socjalnych w r*ysoko(ci
4O f stavki bazowej.

Radca prauny informqje,Ze v n4jblizsz¡¡m czasie 7arz4d ustali kqÉeria rnarzania
zaleglo6ci cz¡rnszov¡rch.t{óvczas bqdzie rc2liuo6é rrnarzania cz¡rnszu tym najbiedniej-
szym.

Radny R-Pacanowski pozostqje przy snoim wnioskura mianowicie zmr-iejszenie staw¡i
ez:yrrszrt za mieszkania socjlane z fl í do 4O f stanki bazovej.

, h przyjqciem wniosku gtosor*alo 7 radnychrprzeciw 12 ,2 radnych wstrz5rnalo siq
od glosu.

- bhiosek zostqje odrzucony.

Rada 16 gfosami,przyt 1 glosie przeciu i I vstrz¡mqjqcych siq porziqla
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uchnalq w xl/1fr/99 znienidacE uchralq Nr vII/&/g5 Rady Miejskiej v Jgdrzejovie
z dnia 10 lutego 1995 r.v sprawie okre6lenia stauek cz,ynsztr regulouanego za lokale
mieszkalne oraz cztrszu za lokale socjalne znienionej uchralq Nr VIII/68/95
Rady Miejskiej v Jgdrzejorie z dnia 29.Of .1W5 r.uctrvatq Nr )OffI/1g/%
Rady Ftiejskiej u Jqdrzejowie z dnla 25.10.1996 r. i uchnalq nr fuIfI/Zgl/%
Rady l{iejskiej u Jqdrzejowie.

/tlchr¡ala nr YJ/1N/99 v zatqczeniu do protokólu/.

4d.48. Projekt uchvaly w przedmiotovej sprawie przedstawia T.Sz¡¡ach-
Przer¿odni c4cy Rady Miejskiej.

&¡rnistrz H.l{ichatkiesicz przedstawia syLuacjq Zak}adu Uodociqgów Í l.bnalizacji
okre6lajqc jq jako trr:dnq.

Upadlo6ó PGKit'f spowodowala trudrq sytuacjq Zakladu hlodociqgóu i l(analizacji.
1{ dotychczasowej formie prawnej zak}ad nie mo2e dalej furkcjonowaó,bo trzeba
bqdzie ciqgle dotoraó.Posolana K.onisja pracuje nad przeksztatceniem zakladu
w spótkq-l{a dzieñ dzisiejszy zaktad jest w trudnej sytuacji finansowej,pracounicy
gro4 str4jkien o trz5mastkq.Za trzy niesiqce no2e byó tak jak z KKiM.
Kierownik Sajtyna szczeglTovo omasia sybuacjq Zaktadu tfodociqgów i l{arralizacji.

l"óvi o &zyszcz:Jni 6cieków.t{ zwiqpku z oddaniern tej inwestycji czel<a r¡as yiele

spraw.l,Ia ocryszezalni pracqje viele grup,wiele urzqdzeñ.zobca¡my ¡lat uede
przebiegaó odbiory.Krestiq jest jakich zatrudnia siq fachoyeór¡.Sq Érodki cheniczne,
które neutralizqjq zanieczyszczenia.Dotqd te Srodki nie byly stosorane.
Infornqje r2e z.ak}.ú. prowadzi sprariy o platnoÉci u sqdzie ltrdziorn czqsto dobrze
s5rbuowanlnn.¡fary takÍch spraw mór¿i kieror¡nÍk okolo BO,po vyrokach okolo 15.

ltusi wejSó komornik.Nie vidzq potrzeby,aby tudzie bogaci mieszkqiqcy r¿ blokach

kmunalnych byti dotor¡ani.Zuraca siq o uchyalenie podnyzki cen vody i 6cieków,
ponieva2 nie ma innego rryjÉcia.

Radny R.Pacanowski nie widzi miq)rc poduyzek cen wody i 6cÍeków z inuestycjq

strategicz¡tE Jakq jest oczyszczalnia 6cieków.Nie rozumie ,dlaczego o @wyZce
mówi siq rn sesji ;- m-cu lipcu.Hiadono,2e bez wody nikt 2yó nie mo2e.Jest
przeciwko proponowanej podwyzce cen wody i Scieków okolo 40 fr pczy inflacji 6,7 f¿.
Stavia vniosek ,aby bez przedstar*ienia rachur¡ku ekononnicznego ni.e podejrnoraó
proponouanej uctwaly teraz v okresie letni.m.
Kierownik Zakladu Uodociqgón i Kanalizacji mówi o potrzebie wprorradzenia oplaty
stalej za uZ1Ékowanie vodmierry.

Radny A.Stu2alec v imieniu Klubu Radnych'Zienia Jqdr4jowska" proponrlje podr^ryzkg
za dostarczanie vody i odprowadzanie Scieków do gos@arstw dmowych do 1.4O zl.
K-Toczylowski-przewodniczqcy Delegatuqr Regionu Swiqtokr4fskiego l$ZZ'tsolidarnoÉótt
úui,2e wedtug jego obserracji wiqkszo6ó nieszka{ców zaktada wodomierzqa cena
vody coraz czg6ciej 

":tczyra 
rosnqó.



- 1 1  -

Byty prezes P.Btaszkiericz tlumaczryl ,i-e p zalo2eniu wodmierzy zu2ycie uody

zrtaczrtíe spadlo.Czq6ó wodociqgów jest v ró2nyn stanie .llzeba koniecznie szukaó

rcxiqzañ.Nic nie stoi na przeszlcodziqprzeksztalcenia przedsiqbiorstwa w spólkq.

tl firnie gdzie siq ponoluje prezesór¡ nikt nie zost4je na tej sarnej pensji.Trzeba

konieczr¡ie skontrolonaó Íle vody jest produkowane ,a ile sprzedawa,ne.

Burnistrz H.Michalkiewicz '*yja6nia przednóncan,Ze Tarzqd Miejski proponr4ie

pooOwyzkq kieru.jqc sig rachunkiem ekononicznlm i mial na rzglqdzie tak2e to,aby

Zaklad Hodociqgóu i Karralizacji nie upadl.Ponadto wzrasta cena energii,pa.lÍw,

a uiqc tak2e koszt produkcji wody.Ustosunkoual siq do przeksztalcenia RPGKi.l4

w spótkq.7arz4d zdanien Burmistrza nie mial vóvczas irurego nyj6cia.Sprawq

dyskusyjrq jest stworzenie takiego molocha.Zaklad l{oCrclqgóv i lknalizacji planqjem-t

przeksztatció u' spólkq z udzialem gminyra viqc zgronndzenie to 7.arz4d , a Zarz4d

nie pobiera oplat,noZe naliczaó asprtyzacjg i inwestorgaó.

Radny R.Pacanov¡ski zrraca siq z zapyrtartiem ile jeszcze planqje siq podwyzek

cen wody i Áciekóu do koñca roku i koñca roku 2OOO.

Kierownik K.Sajtyna odpoviada radnemu ,2e t¡rle razy ile bgdzie podwyZek cen

paliwa.Ponadto nie nro2emy dopu5ció do tego ,2e saraochód nie wyjedzie ,t¡o nie ma

sprawnego lreza.

Soltys t*'si Borki tf,t.Barylski vwaia,2e spraviedlivym bqdzie zalo2enie wodomierzy.
'Ien kto zuáyje wiqcej vody vigcej zaplaci.Je2eli zaklad jest w krytycznej

q¡tuacji firnnsor¡ej trzeba mu poúc.lüas rrlnikós nikt o nic nie pyta.

Apeluje ,aby wÉród radnych na sesjach panouata jedno6ó ,zrozunnienie dla dobra

q¡borcóv.liszyscy radni sE jqdrzejowianinani i pouinien przyÉwiecaó in vspólny

cel.

Gt.Ksiqgora Zakladu l{odociqgów i lGnalizacji M.Ordzilo inforrnr-r-jer2e obecna

@uyzka zaspokoi potrzby bie2qcego roku,a co przyniesie przyszly rok nikt nie

jest w stanie powiecizieé.

Przewodnic"4cy Rady oglasza przerwe s obrdach.

tlznacia obrady.

Radna E.Ptasznik zgtasza rmiosek po uu-zgfednieniu trudno6ci findsorrych zaktadu

o podw¡¡zkq na poziomie 1.JO zl í zvraca siq do 7.arz4du z zapytanien ,czy
przychylilby siq do tej kroty.Bytob'y to z korzyíciq dla zaktadu i spoleczeñstwa.

Tqstepca hr¡nistrza tl.Uoániak odponiada ,2e Takkad Uodociqgów i Kanalizacji

przelicz¡rt koszty i dlatego propozycja cen vody i 6cieków dla gospodarstw

dmovych o 40 groszy dro2ej.Je2eli uchrali Rada nniejszq poduyzlq ni2 proponorana

byé rc?s zajdzie potrzeba kolejnej potlrS¡zki jeszcze v tym roku.Zyraca sig do

radnych o nie przyjq:ie propozycji radnej Ptasznik.Zdaniem Zastqpcy &¡rmistrza

cena 1.4O zl jest komprmisowlrm rryiScien z vszystkictr proporycji.

Przewodni"=4?: Rady poddqje zgloszone wnioski pod glosowanie.
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Za snioskiem radnego R.Facanovskiego o niepodejmorranie uctnraly u sprauie ustalenia

oplat za dostarczanie wody Í odprowadzenie 6cieków przez T:.klad tlodociqgów

i Kar¡alizacji w Jqdzejovie r¡a dzisiejszej sesji glosowal 1 radny,przs,íy 16

radnychrl radnych wstrz¡rnato sig od glosu.

Za wniosliiem radnego A.Stu2alca o uchwalenie cen wody i Éciet<ów na pozimie 1.4O

dla gosp0darstw donon¡rch glosowalo 16 radnych,przeciw 5 radnych ,1 radny wstrzyml

siq od glosu.

lfniosek radnego zostqje przyjety.

Gloswonie uniosku radnej Ptasznik w tej sybuacji stqje siq bezzs.qadne.

Rada 17 gtosami przy I przeciw i 1 glosie vstrzymqjqclm siq powziqla uchwalq

rv XI/131/% u sprauie ustalenie oplat za dostarczanie wody i odprowadzeenie

6ciekór pczez Zaklad Hodociqgów i Karnlizacji w Jgdrzejowie.

/Uchr¡ata nr XI/131/% y zalTczentu do protokótu/.

4d.49. Odpowiedzi r¡a interpelacje trdzielqjq:

&r¡nistrz H.l{icha}kieuicz zrraca sig do kierownika l'lolskiego o odporiedá.Kierovnik

l/olski vidzi potrzebq ukoñczenia tej inuestycji.Podqje koszty nawierzchni asfaltou<

okolo & mln zl ,nie bylaby to pelr¡a nauierzchnia asfaltu.Mo2liwo6ci finansorrych

nie narchybarZe Rada dokonar¡a zmian r¡ bud2ecie g¡ainy na 1999 rok.

B¡r"nistrz H.l'lichatkiewicz zgadza siq z interpelacjq radnego A.JatrubanisarTe2

widzi tak4 potrzbq,trzeba jednak úwi &¡mistrz zastanowió siq sk4d zdobyó

Srodki r¡a to zadanie.R¡d2et jest uchwalony ,to v5rrnaga przerzucenia Srodkóy
- z innego zadaniarmo2e r¡da rram siq to zrobió r¡ ranach rezerw ,a no2e ze 6rodków

vojewódzkich.Db dzieñ dzisiejszy pieniQdzy nie ma r¡a to zadanie.

Radnej E.Ptasznik odpowiada Kierownik tlolski .Pfy&i z remontu rynku z odzysku

na pevno bqd4 .Nie wien kto bqdzie reu¡ontoual rynek i nie vlem ,czy ptytki bqdq

radauaó siq do r*ykorzystania na polo2enie chodnika.

E¡rmistrz H.l¡iichatkiwicz úwi,2e zainteresoranie ptytkani jest bardzo du2e.Nie

i iestem pevrny mówi hrrmistrl,czy te pytki zaspokoilyby rrymagania mieszkañcór*

ulicy llalogoskiej ,s tak2e radnej.Zbieramsr od radnych za opiesza,Loíó w realizacji

inwestycji,ale okazuje siqr2e nie stusznie.Dla rynku nusi byó zaakceptowany
- projelrt jego przebuorry. Dla sancchodóu TIR trzeba zorgarúzovaé, objazdy.

8,9 sierpnia n4iwcze6niej moán vej6ó z hrdowq.

Radny R.Facanor¡ski podda¡e pod rozwagq,cry {ovczas nie bqdzie siq czekaó na przebrxlc

l{Q rynlru do czasu txilowy obrodnicy.Ltvaia ,28 nie na sensu przehrdov¡rwaé rynku
pr l tak du4rur rrrchu.

h¡rnistrz H.l{ichalkievicz ryjaÉnia,Ze jest sens nykornnia tych prac,bo bqdzie to
poto2enie kostki brukowej.Je2reli chodzi o btrlotq otnrodnicy sq przeszkody natury

. ttlasnoÉcionei. 7arz4d Dnóg na z tW ktopoty.Se 3-4 o*Vy,które ucale nie chcq
rozmawiaérzanykajq drzri, Z tego powodu sprasa przeciqFa siq w czasie.
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Radnej E.Ptasznik odpoviedzi r¡dziela zastgpca h¡rmistrza U.tloZniak.Wyja6nia,2e

ulica Jarra Fawla II i l.falogoska @legqjq Qyrekcji ONrrggowej Dróg .Urzqd t{iejski

rrr2e nr&,ió sig do fuiqtokrzyskiej Orrggonej Dyrekcji Dróe po vyja6nieniu pr"Ez

radrq o co konkretnie chodzi radnej.

Radr¡a E.Ptasz¡rik uyjaSnia ,2e rn trym rozjeádzie czqsto dochodzi d{<ofizji

Kierowcy sanochodór¡ nie riedz4,gdzie skrqcié.Radna añlwir2e nie jest fachor¡cenrvierhe

jest álerale nie ra prryezyrny.Sprawa wJ¡naga przenry6lenia.

Zasüqpca B¿rmistrza infomu.jer2e remont tej ulicy jest zatvienJzonyrna per¡no

w t¡m roku roniqpary sprawe drzev przy tej ulicy.

Odno6nie rzeki Brzeiniey -obecnie czyszczone jest koryto rzeki Jasionki.JeSli

z tego zada¡iia zostarq pienigdze przystq¡rimy do cryszc"Énia koryta rzeki Brzeiniey.

&rruistrz H.FÍichalkiewicz uzupelnia odpowiedá swojego Zastq¡rcy dodqjqc,2e

t¡ rar¡ach robót intervencyjnych podpisal unorre o 5-ciu pracowników ,których
zatrudni do czyszczenia koryta rzeki Brzeínicy.

Je2eli chodzi o tablice inforuncyjne &¡rmistrz przyjnuje wr¡iosek do realizacji.

Sottysor*i i Przewodnicz4cenu Rady Soteckiej z CLrorzeny nyja6nieñ udziela
Jan Robak -kierou¡nik Clni¡¡1sgr Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli.Sprar*a obwodów i sj
-ci szkolnej 1e2y w kompetencjl Rady titiejskiej. Rada porziqla uchvalq,która
okreÉIa,2e obwodem dla Chorzer*y bqdzie Szkola Podstawor¡a w Przes,|sr¡l¡.
W m-cu kr¡ietniu i na poczqtku naja byly ustalenia obr*odó-- i sieci szkóI.
Rodzice dzieci z útorzeyy zainteresowani byli poslaniem dzieci do Szkoty Podstar¡o-

j v Prz?qlawiu i do tej szkoly L'pfynefy wnioski od rodzicóy.Rodzice dzieci
z Ú'rcrzeuy zainteresor¡ani byli róunie2 poslaniem dzieci do przedszkola w Przq,slawiu.
lüa dzieñ dzisiejszy Chorzera jest przydzielona do Szkoly Podstawowej w Prz+qlar*iu.
L¡rzglednfono to tak2e ¡r dor¿ozach dzieci.Dokonanie zmiany jest kompetencjq Rady.

- 
Rodzic mo2e poslaó dziecko,gdzie r¡m2a.

PrzewodnicT4ca Komisji O6wiatyrKultury i Sportu B.Dzwonek nóví,ire uctrrala zostala
podieta przez 28 radnych .lla dzieñ dzisiejszy jest to uchuala prarroüpcna í obowiqpujq-

I

I ca.Dobro dziecka z:rvsze jest nqjwa2niejszq sprawq.Uarunki szkoly v Prz?.lawiu sq
bar'cizo dobre,lepsze ni2 w Jgdrzejowie,dojazd dzieci latwiejszy i blizszy,szrybsza

. adaptacja dzieci.Szkola w PrzqFlaviu bqdziqbracowaó w klasach pelnych,elinÍnqje siq
klasy lqczone.iiadra jest nysoko kr¡alifikowana.lJskaánik vy2szego w5lrsztatcenia
jest wiqkszy rnL v Szkole podstawouej nr j.Liczebno6é klas w przqFtawiu bqdzie
mtiejsza rú2 v Jqdrzejowierco ll¡a równie2 trptyr{ na dobro dziecka.Dotychczns
dowo2ono dzieci do Jqdrzqiolarbo PrzqFtarr mial matq drewniarq szkolq.Podjqto
stosowne uctnraly ,nie bylo sprzeciwó,n.Nie bylo nprarrdzie zadonolenia kiedy mór¡iono

r o szkole r Prz4slauiu.Przy tuorzeniu obrodór¡ i sieci szkól takich sprzeciwów nie
' 

bylo.Przykror2e dopiero trlraz unoszony jest sprzeciv kied5r wszystko jest ju2
' u sferze ostatniego etapu organizacji.

Radny R-Facanorski zwraca siq do przedstavicieli rodzicóv z etorz¡lyy nówiqc,2e
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w dobie reforu¡r o6wiaty glos rodziców liczry siq i rodzice mnjq prawo r*yboru
szkoty.

hrlzistrz H.Kichalkievicz potwierdza ,2e radny Facanowski mówi pnandq,trzeba tylko
dodaó,Ze na wlasny koszt.

Mieszkar¡ka Z Qtorzary mówi,Ze nia piervs4m zebrarnu zgtosili rodzice sprzeciw,ale
tylko ustnie.Uladze zrobily tak jak byto in nygodnie.
Soltys Ctrorzev5r informu;ie,Ze tnraz rodzice zaczqli pisaó i @q pisaó.
Przewodnic"4cy Rady Soleckiej z Ctrorzer.ry mówi o szartta2u rrauczycielki z Chorzewy,
co bylo powodem,2e natki za.pisywaly dzieci do Szkoty Podstasor¡ej w przq,slar¡iu.

Droga z Chorzen¡r do Prz?qlauia w okresie zirry jest nieprzejez&a.
hrrnistrz H.Michalkie;-icz odpoviada ,2e d*yrzja u przedniotowej sprar*ie jest
w kompetencji Rady'nie Burmistrza.Apelu¡e ,aby przedstaniciele wsi rq¡stg¡rcwali

_ lr swoim imieniu ,a nie vszystkich rodzicór¡ i zdali sobie sprahrq z sytuacji.
Rodzice Chorzerry Gviadonie r*pisywali swoje dzieci do szkoly do Przqstrawia.
l'lieszkanka Ctrorzeny tti.rmaczyr2e nie vie jaki interes miala nauczycielka szkoty
w ünurzewie pani Janiszewska szantaZqjqc dzieci.lüam rodzicorn chodzilo o to,aby
nasze dzieci spokojnie skoñczryly rok szkolny.

Radny Z.Adarcryk mówi o konflikcie z czlonkien Zarzqdu l{iejskiego radnq
Flalinq BaliñskE dotyczqclm btrdoury drogi.

Radna H.Bafiiska nie chce polenizowaó z radnym Adarczykien i udzielaó r^ryja6nieñ.
Spravq wyja6nia Zastqpca &rrrnistrza Ualderr¡ar Woániak.
l4ówi,Ze je2eli zostanie pieniqdzy odcinek drogi w Goánie zostanie nykonany.

- Zvtaea prry tyn tnmgq,2e radny Adarczyk mówi na pewno za du2o i niezb¡rt grzecznie.
Przer¡odnic4ca Komisji &"rd2eturGos@arki i Mienia U.Piasecka uskazujer2e w bud2ecie
jasno siq móni o rernoncÍe drogi u Go2nie.

Uiceprzewodníczcy Rady T.Sqk usa2a ,2re radna H.Baliñska nykorzystala sytuacjg
i chciala zrobió ten kawalek dr'ogi,a póZniej zrobié drogq Gozna-Podlaszcze.
&:rmistrz H.Michatkier¡icz apelqje do radnych o rozsqdek i nie polemizownie

i ttriedzV sobq.Zapewnia,Z€ sprasa bqdzie dograrn w ramach Tarz4du l"liejskiego.
TastQl¡ca &¡mristrza Ll.l'foániak odpowiada radneuu Sql<owi odno5nie czyszczenia rze¡i
Brzefo'ñcy ,2e kompetencje w t¡m zakresie przejgto Starostwo Pouiatowe.Starosta

' 

":rpvn17.,2e 
u miarq szybko z¡;imig siq spranq. lliceprzeuodnícz4cy T.Sek otrzyma

odpowiedá na piÁmie. Pod4je przy tym,2e przed 'l wrze$nia wszystkie drogi ¡*6q
w5renontowane.

lüa nastqpnej sesji odno6nie dróg szczególono odpovie pracorrnik Starostrsa.

Ad-5O- Radny R.Facanowski poruszyl sprawg uporzqdkowania zalewu
w Jqdrzejowie.

B¡¡mistrz H.t¡richalkiewicz odpowiada radnemur2re zaley jest wlasno6ciq Xe.
w prz¡rpadku,gdy PKP nie zajmie sig zalewem bqdzieny czynié starania o przejqcie
terenóy i uporzqdkoranie zaLewu.
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Soltys vsi Jasionna U.Marcinkovska pyta,czy sottys danej wsi no2e w czynie
spolecznym naprawié drogg.

B¡rmistrz H.l{ichatkiewicz odpoviada ,2e nozna pod warunkien uzgodnienia z vLadz4
gniny.

lüastgpnie &:¡nistrz inforuqje Radq,2e vplyngto pisn,o do Rady skierormne do NIK
i do nas prrez NIK przeslane do ryja3nienia na kieror¡nictwo RPGKiI¡l.Pisu¡o to
Zarz4d skierovat do nyjaénienia do Prokuratury Rejononej o nyjaÉnienie.
Je2eli Prokuratura vzttar?É trzeba vszcz4é dochodzenie bqdzie proradzone.

Radna E.lli6niewska przedstawia w odponiedzi ra rrniosek radnego l{ichalskiego
zgloszony na poprzedniej sesji sprawozdanie Konisji Rerrizyjnej z przeprowadzonej

kontroli t¿ dniu 14 lipca 199 9 r.inwestycji pn."Kryta ptyvalnia przy Sp Nr 4
w Jgdrzejouiet,.

/Sprawozdanie w zalqczeniu do protok1lu/.

Dod4jer2e w dniu wczorq)sz¡rm odbybo spotkanie z nykonawcq Z.Cialor¿iczen
1 inwestoren,który odniósl siq do kr¡estionowanych spraw.
Kornisja Rewizyjna moZe kontrolovaó inwestycjg,ale przy udziale eksperta.Koszty
rosrq'bo przedlu2a siq czas budony.KorLisja zobowiqgWe Zar-qd do niedopuszczeníe

".iany zakresu robótrbo to podraza koszty budor*y plyvalni.

Sottys usi Borki t{t.Barylski zwraca siq o podawanie poczgsturiku na sesjl 1;rk2e
soltysorn.

l'lia co z¡stepca Brrmistrza odpowiada,Ze na parterze przy USC jest salargdzie

@a.je sig napoje i tan porrinni korzystaó takZe sottysi.
Radny R.Facanosski przeprasza za spíinienie ra obrady Rady i zadqje pytanie
dotyczqce pracy TarzqJu t4iejskiego,a mianowicie,cry Sobków jest u naszej gminie
skorp Zarz4d przezÍracza^ dla Sotü<orra pieni?d-e.

&¡rmistrz odpoviadafadnemu rZe 7:rrz4d Lryasygnowal kr*otq ffi,-z! rn jubileusz Gp
w Sobkowie.Sobków nie te:f v rraszej gninie.

Soltys rrsi ll.Marcinkowska zwraca sig o zapraszanie rn sesjg przewodniczqcych
rad soleckich oddzielnyni. pisnramirnie jak dotychczas wspólnie z soltysani.

4d .51 .

zanyla obrady Xf

Przewodnicz4ca Rady t{iejskiej T.Szwach o gúz.1Jn

sesji Rady.

Przewodnic4¿cy

iej v Jqdrzejouie
(-

éresa Szwach


